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     ΠΡΟΣ 
              Βουλή των Ελλήνων
              Τμήμα  Ερωτήσεων 

              ΚΟΙΝΟΠΟΙΗΣΗ 
Βουλευτή κ. Ιωάννη Κόντη
(Δια της Βουλής των Ελλήνων)

Α.Φ.Ε. ΑΤΝΕΚΕ: ΦΕ 51    
Θέμα:  Η υπ’ αριθ. πρωτ.  4947/29-5-2024 Ερώτηση του Βουλευτή  κ. Ιωάννη Κόντη.
Σχετ.:  Η υπ’ αριθ. πρωτ. ΓΓΑ/14985/31-5-2024 εισερχόμενη Ερώτηση.

Σε απάντηση της ανωτέρω σχετικής Ερώτησης σας ενημερώνουμε ότι, με βάση τις διατάξεις 
του άρθρου 41Ε παρ.1 &6 του ν.2725/1999, όπως αντικαταστάθηκε με το άρθρο 8 του 
ν.5085/2024, η Διαρκής Επιτροπή για την αντιμετώπιση της Βίας (ΔΕΑΒ), με την υπ΄ αριθ. 
36/2024 απόφασή της, όρισε τη διεξαγωγή του αγώνα του τελικού κυπέλλου Ελλάδας μεταξύ 
των ομάδων ΠΑΝΑΘΗΝΑΪΚΟΣ ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ ΠΑΕ - ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ «Ο ΑΡΗΣ» 
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ ΠΑΕ, που διεξήχθη στις 25-05-2024 στο «Πανθεσσαλικό Στάδιο» Βόλου, χωρίς 
την παρουσία θεατών καθόσον διαπιστώθηκε από την αρμόδια Αστυνομική Αρχή, τόσο κατά 
τον 1ο έλεγχο, όσο και κατά τον έλεγχο που διενεργήθηκε μετά την παρέλευση της προθεσμίας 
του 12ωρου, ότι δεν λειτουργούν στην εν λόγω εγκατάσταση κάμερες του ηλεκτρονικού 
συστήματος εποπτείας των χώρων και των προσώπων που ευρίσκονται σε αυτό. 

Είναι σε όλους γνωστό ότι αρμόδιος και υπεύθυνος φορέας για την διοργάνωση του τελικού 
κυπέλλου Ελλάδος είναι μόνον η Ελληνική Ποδοσφαιρική Ομοσπονδία, αυτή επέλεξε το 
Πανθεσσαλικό στάδιο γνωρίζοντας ότι είναι το μόνο ποδοσφαιρικό γήπεδο της Super League 
1 που στερείται καμερών. Το αδιέξοδο και η θλιβερή κατάληξη του τελικού χωρίς θεατές 
βαρύνει αποκλειστικά την ΕΠΟ.

Όλοι γνωρίζουν ότι παρέμβαση της πολιτείας σε αγωνιστικά και οργανωτικά ζητήματα των 
Αθλητικών Ομοσπονδιών δεν προβλέπετε από κανέναν νόμο.

Επειδή σε όλο το χρονικό διάστημα πριν την  διεξαγωγή του τελικού, προτάθηκε  από κάποιες 
πλευρές η ανάληψη της τοποθέτησης καμερών να γίνει από την κυβέρνηση, τονίζουμε ότι με 
χρήματα φορολογουμένων δεν θα πληρωθούν υποχρεώσεις των ΠΑΕ και αυτών που έχουν την 
παραχώρηση των σταδίων.
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Επιβεβαίωση της θέσης μας αποτελεί και το περιεχόμενο των δηλώσεων του προέδρου της 
οικείας ΠΑΕ μετά την διεξαγωγή του τελικού «μετάνιωσα που δεν το έκανα πιο νωρίς. Για τις 
κάμερες έχουν ξεκινήσει οι εργασίες και θα παραδοθούν στις 3 Ιουνίου. Ας έμπαιναν λίγες 
ημέρες νωρίτερα. Έκανα λάθος εγώ».         

Ο ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΗΣ ΥΠΟΥΡΓΟΣ 
                                                                                       ΠΑΙΔΕΙΑΣ, ΘΡΗΣΚΕΥΜΑΤΩΝ & ΑΘΛΗΤΙΣΜΟΥ

  ΙΩΑΝΝΗΣ ΒΡΟΥΤΣΗΣ    

Εσωτερική Διανομή:
1. Γραφείο Αναπληρωτή Υπουργού Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 
2. Γραφείο Γενικού Γραμματέα Αθλητισμού 
3. Αυτοτελές Τμήμα Νομοθετικής Επεξεργασίας & Κοινοβουλευτικού Ελέγχου       
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